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MEDBORGARFÖRSLAG OM NY SPORTHALL VID F D 
BÄCKSKOLAN 
 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Avslå medborgarförslag om ny sporthall vid Bäckskolan. 

_____ 

 

Sammanfattning av ärendet 

Det har inkommit ett medborgarförslag om att bygga en ny sporthall i 

anslutning till f d Bäckskolan, gärna större än Lekenhallen. 

 

Kommunfullmäktige beslutade 17 februari 2014, § 1, att överlämna ärendet 

till kommunstyrelsen för beredning och vidare till kommunfullmäktige för 

beslut senast 27 oktober 2014. 

_____ 

 

Älvsbyns Fastigheter AB, VD Anders Nilsson har yttrat sig i ärendet. 

 

Lekenhallen stängdes i höstas då användningen av den var mycket lågt 

sedan skolan slutat använda den. Om det fanns ett stort behov av en ny 

sporthall vid f d Bäckskolan så borde önskemålen redan ha kommit från 

skolan, men Älvsbyns Fastigheter har inte fått några sådana signaler. 

 

Att bygga en helt ny hall vid f d Bäckskolan är ett dyrt alternativ. Det är 

betydligt billigare att bygga ut den befintliga sporthallen där man kan nyttja 

befintliga omklädningsrum.  

 

Enligt fritid- och kulturchefen är inte sporthallarna i kommunen fullt 

bokade och i byarna finns det mycket lediga tider. Något akut behov av fler 

sporthallar ser han inte heller.  

 

Förslag till beslut 

Älvsbyns Fastigheter AB föreslår kommunstyrelsen/fullmäktige att med 

ovanstående svar avslå medborgarförslaget.  

 

Kommunstyrelsen 

Johan Johansson (c) och Robert Andersson (kd) föreslår bifall till 

beredningsförslaget. 

 



 

 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på beredningsförslaget och finner att kom-

munstyrelsen bifaller förslaget. 

_____ 
 
 

Vid protokollet 
Lilian Johansson 
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